
Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia dňa 11.09.2024 

  

 

Zasadnutie: 11.09.2024 

 

Prítomní: Z. Kolman Šebestová – predsedníčka, T. Kratochvílová, A. Sarlós, A. 

Hájková, M. Ondrejkovič, V. Weber, P. Klučka 

 

Neprítomný:  J. Vydra 

 

Hostia:  Ľ. Orságová 

 

Tajomník: M. Michrina 

 

 

Otvorenie, schválenie programu 

 

 Predsedníčka komisie p. Z. Kolman Šebestová privítala členov komisie, otvorila 

komisiu dopravy, mobility a bezbariérovosti. Skonštatovala, že komisia je vzhľadom na 

počet prítomných členov uznášaniaschopná. 

 

Program zasadnutia: 

 

 1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2. Správa o plnení rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka k 30.6.2024 

3. Rôzne 

 

Uznesenie:  Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti – hlasovanie k otvoreniu 

a schváleniu programu. 

 

Hlasovanie: Prítomných: 7            Za: 7            Proti: 0            Zdržal sa: 0         Nehlasoval: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

  

 

 

K bodu č. 2:  Správa o plnení rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka k 30.6.2024 

 P.  Orságová hovorí, že správa o plnení rozpočtu má len informatívny 

charakter a zastupiteľstvo to berie na vedomie. Informuje, že celkové príjmy 

boli plnené k 30.06.2024 na 56%, čo je relatívne priaznivé. Bežné príjmy na 

53%, kapitálové príjmy na 111%, finančné príjmy na 98%. Z bežných príjmov 

boli daňové príjmy boli plnené na 42,56%, plnenie bolo ovplyvnené hlavne 

daňou z príjmov fyzických osôb, ktorá k 30.6 bola ešte rozpočtovaná vo 

výške 29 753 000 EUR a až v auguste, zastupiteľstvo schválilo, že sme ponížili 

daň z príjmov fyzických osôb. Čo sa týka nedaňových príjmov, tie sú plnené 

na 51,6%, pod ktoré sa zahrňujú prenájmy, kde je predbežné plnenie 

v poriadku, granty a transfery sú rôzne dotácie predovšetkým na prenesené 

kompetencie a výdavky spojené s ubytovaním občanov z Ukrajiny, strava 



zadarmo, všetky štátne a prostriedky EÚ, je plnenie na 74,65%. Príjmy 

rozpočtových organizácií na 70,08% je takisto priaznivý predpoklad, že sa 

naplní žiadaný stav. Kapitálové príjmy (111%) sú ovplyvnené aj tým, že podiel 

na výnose z predaja majetku hl. m. SR Bratislava, sme mali rozpočtované vo 

výške 50 tisíc, keďže takto nám boli zasielané po minulé roky a už teraz 

k polroku sme dostali od hlavného mesta 291 000 EUR, preto je priaznivé 

percento. Finančné operácie sú prevody z rezervného fondu a čerpanie 

prostriedkov z minulých rokov je 98%. Čo sa týka výdavkov sú celkové 

výdavky čerpané na 47,19%, z toho bežné výdavky na 46%, kapitálové na 

59% a výdavkové finančné na 53%. p. Orságová ďalej pokračuje z programu 

v bode č. 4 Doprava a komunikácie. Rozpočet na celý program je 

2 620 000, čerpanie bolo vo výške 440 000  (16,81%), zatiaľ je čerpanie nízke. 

Diskusia: 

 

- p. Weber sa pýta na dôvod nízkeho čerpania v rámci programu Doprava 

a komunikácie.  

- p. Orságová odpovedá,  že nemá informácie prečo jed čerpanie nízke, dodáva, 

že čerpanie sa môže navýšiť, keďže ešte v letnom období prebiehajú práce, ktoré 

nie sú zarátane v danej správe.  

- p. Kratochvílová  sa pýta čo ešte spadá pod činnosti programu.  

- p. Orságová odpovedá, že program 4.1.1 je Oprava  a obnova komunikácií, tam 

je rozpočet hlavne na opravy chodníkov, bol stanovený rozpočet na necelých 

2 300 000, program 4.1.2 Zabezpečenie vyhradeného parkovania je rozpočet 

29 000. 

- p. Ondrejkovič sa pýta, či debarierizácia má vlastnú položku 

- p. Orságová odpovedá, že je zahrnutá v bode 4.1.1 

- p. Sarlós sa pýta na bod 4.1.3.  

- p. Orságová odpovedá, že bod 4.1.3. Výstavba chodníkov, komunikácií a cyklo 

trás, je rozpočtovaných 60 000, zatiaľ sa vyčerpalo 700 EUR. Dodáva, že 

projektová dokumentácia sa čerpala za 1 356 EUR.  

 

 

 

Uznesenie: Miestna rada mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

 o d p o r ú č a  

 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

 z o b r a ť  n a  v e d o m i e 

 

správu o plnení rozpočtu mestskej časti Bratislava – Petržalka k 30.6.2024. 

 

 

 

Hlasovanie: Prítomných: 7            Za: 7            Proti: 0            Zdržal sa: 0         Nehlasoval: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Predseda komisie:  Ing. Zuzana Kolman Šebestová 

Tajomník komisie: Miloš Michrina 



 


